
 

Referat Bestyrelsen 
Dato: 26/11 2024                                               
Deltagere:   Søren, Lasse, Claus, Jørn, Michael, Birgitte, Tina 
Fraværende: Afbud fra Birgitte 
Sted: Midtsjællands Golfklub                                               
Tid: Kl. 16.00-18.30 

 Emne (og ansvarlig) Oplæg Forberedelse til punktet Proces Beslutning og hvem gør hvad? 

1. Godkendelse af referat 
fra sidste møde. 

 Se bilag på Rushfiles Godkendt via mail  

2. Gæster Ingen gæster 
 

  
 

 

3. Nyt fra formand 1. Ny hovedsponsor  1. Skousen Holbæk Orientering/Beslutning 1. Sparekassen er ude. Skousen som hovedsponsor. De 
har udbedt sig en liste over hvor medlemmer er fra. 
Kommer med på banneret på FB og hjemmeside. 

Til gengæld kan vi få radiospots. 

4. Nyt fra kasserer 
 

1. Gennemgang af budget/regnskab  1. Er der noget vi skal være 
opmærksomme på? Status 
på medlemstal. 

Orientering 1. Mangler lige en opgørelse fra Hans vedr. baneleje.  

Der var en forespørgsel på sidste generalforsamling om 
man kunne have foregående år med på regnskabet? 

Hvorfor bliver Regionsgolf 7000,- dyrere? – der var sidste 
år 2 møder og 3 møder i år (kaffe/kage) + forskelligt 
antal hold. 

1471 medlemmer 

858 fuldtidsmedlemmer 

(65 udmeldelser – 67 indmeldelser). = status bliver 860 
 

5.  Nyt fra udvalg 1. Baneudvalg 
2. Frivillige 

Aftale vedr. frivillige i sekretariat 
3. Turneringsudvalg 

1. Status 
2. Status på frivillige 
3. Status 2025 

Orientering/beslutning 1. Status – på vej til at få et møde med Hans og Jesper 
Rej 



 
4. Regionsgolf 
5. Onsdagsgolf 

Den nye baneguide er lagt ud på hjemmesiden. (pindene 
skal følge miljøområdet) 

2. Der er kommet dem ind, som sekretariatet mm har 
brug for 

3. Turneringer er blokeret i Golfbox  

4. Ordensudvalget (Michael/Jørn) tager sig af evt. 
spørgsmål 

5. Intet nyt 
 

6. Klubber i klubben 1. Herreklubben 
2. Seniorklubben 
3. Midtgolfpigerne 

 

  1. Intet nyt 

2. Blokeringer – de skal have det at vide igen. 

3. Intet nyt 

7. Vedtægtsændringer Vi arbejder videre med oplægget fra vores 
udvidede møde.  

Oplæg – Bilag 1 Beslutningspunkt Økonomi: 

§ 7 punkt 4 ændres:  forelæggelse af budget og 4 a 
fastlæggelse af kontingent/indskud. 

Udvidelse af bestyrelsen: Årsag er at få nogle flere 
hænder. Hvis vi har brug for flere hænder, så spørger vi 
om hjælp. Udfordring med flere i bestyrelsen er at det kan 
blive sværere at finde mødedatoer, så alle kan være med. 
Vores opgaver er at have en repræsentant fra bestyrelsen 
i de forskellige Klubber i Klubben, samt en repræsentant i 
Baneudvalget. 

Ingen udvidelse af bestyrelsen for nu. 

Restance: 

§5 Ved kontingentrestance udover to måneder kan 
bestyrelsen ekskludere medlemmet, medmindre 
bestyrelsen finder rimeligt grundlag for at dispensere 
herfra. Genoptagelse af medlemskab kan først ske, når 
hele restancen er betalt af den ekskluderede. 

 

8. Sammenlægning til 4-
bolde i weekender 

Vi skal træffe en beslutning for 2025 Lene har tilbudt at gøre arbejdet. Beslutningspunkt Siden 1. april frem til 19/11 har belægningen været: fra 
kl. 9 = 68 % 9:30 = 72 % 10:00 = 64 % (Alle dage) 

Der har været  



 
4 bolde: 5636 

3 bolde: 4263 

2 bolde: 6270 

1 bolde: 1548 

Beslutning: Ja tak, som forsøg i kommende sæson, 
hvorefter det evalueres. 

9. Vinterprogram Status?   Tango 

Banko – tilbagemelding fra medlemmer var meget positiv. 

Yoga 

Foredrag – hvad er status?  

Sirius 3/2-25 

Flystyrt? (Birgitte) 

(Invitere, tilmelding i Golfbox) 

Carsten Steensgaard (kommer på dommerkursus)/Mildahl 
afholder 2 regelaftener/etikette – datoer kommer. 

10. Evt.    Players First (medlemsundersøgelser) – kan vi lave en der 
henvender sig mere direkte til medlemmerne? 

Eliten ønsker møde med bestyrelsen. (1. holdet går fra 3. 
division til 2. division.) 

Hans har planer med ny driving-range. 

Fritspil – oversigt over spillede runder - Claus sender til 
Søren 

Udvalg (under bestyrelsen) på hjemmesiden:  

Ordensudvalg – Michael/Jørn 

Regel/Hcp. – Michael/Gert Jørgensen 

Turneringsudvalg –  

Sportsudvalget – Lasse Sonne, Casper Bonde… 

– Jørn og Lasse laver oversigt over udvalg og sender til 
Michael. 

Hole-in-one skilte til Par3-huller – Michael har bestilt nye 
skilte. 

Hul 2 – EDC Hvalsø: 1500,- til Bromølle 



 

 

Hul 5 – Superbrugsen Tølløse: Gavekort 500,-  

Hul 8 – Midtgolf: Rom/Whisky 

Hul 10 - Midtgolf: Rom/Whisky 

Hul 12 – Bromølle Kro: 1000,- 

Hul 17: BC Catering: 1000,- til Bromølle 

 

11. Punkter til næste 
møde 

 

 
 

 
 

 
Ordensudvalg – opfølgning 
 

 Næste møde d. 21. 
januar 2025 

kl. 16.00 – 18.30 

    


